

# 宣公上人涅槃廿週年紀念法會

Dharma Assembly for the Memorial of the 20<sup>th</sup> Anniversary  
of the Venerable Master Hua's Entering Nirvana



衛開午文 李海昱 英譯

Written by Kai-wu Wei

English translation by Lotus Lee



萬佛聖城於6月21日舉行宣公上人涅槃20週年紀念法會，當天恰逢西洋父親節，來自世界各地的佛弟子，共聚萬佛聖城追念「大慈悲父」宣公上人。今年紀念法會最特別的是，參加法會的客僧與法界佛教總會四眾弟子逾千人，一同前往萬佛聖城東區的妙覺山，齊誦大悲咒灑淨，祝願2016年即將動工的「妙覺佛教學院」早日落成。

【內接第 52 頁】



On June 21<sup>st</sup>, which happened to be Father's Day, the City of Ten Thousand Buddhas held a Dharma Assembly to commemorate the 20<sup>th</sup> anniversary of the Venerable Master entering Nirvana. People from various countries came to honor the memory of the Venerable Master, a greatly compassionate father. This year, activities began with a special trip: guest Sangha members, along with DRBA's own fourfold assembly, more than a thousand people in all, walked to the Wonderful Enlightenment Mountain area in the east of CTTB to purify the boundaries and recite the Great Compassion Mantra in the hopes that the construction of the Wonderful Enlightenment Buddhist Institute starting in 2016 will be completed soon.

[ Continued on page 52 ]